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Abstract (en)
[origin: US4581115A] In electrolysis installations which possess in a common tank a plurality of anode and cathode plates electrically connected
one behind the other, uniform supply to or flow through the individual cells is of greatest importance. According to the invention, the inflow, but also if
possible the outflow, is placed below the liquid level, and a distributor pocket for uniform distribution of the liquid is connected between the inflow or
outflow of the liquid and its entrance or exit from the electrolytic tank, respectively. For optimum adjustment of the chemical and physical constitution
of the liquid, flow-independent measuring and adjusting of the liquid is achieved by a sensor which is arranged in a by-pass to the cycle line of the
etching fluid between the etching tank and the electrolytic cell.

Abstract (de)
Bei Elektrolyse-Anlagen, die in einem gemeinsamen Behälter eine Mehrzahl von elektrisch hintereinandergeschalteten Anorden- bzw.
Kathodenplatten (16) besitzen, hat die gleichmässige Zuführung bzw. Durchströmung der einzelnen Zellen größte Bedeutung. Erfindungsgemäss
wird der Zulauf (4) aber auch nach Möglichkeit der Ablauf (21) unter den Flüssigkeitsspiegel (2) verlegt, und eine Verteilertasche (15) zur
gleichmässigen Verteilung der Flüssigkeit wird zwischen den Zulauf bzw. Ablauf der Flüssigkeit und deren Eintritt bzw. Austritt aus dem Elektrolyse-
Behälter geschaltet. Zur optimalen Einstellung der chemischen und physikalischen Beschaffenheit der Flüssigkeit wird eine strömungsunabhängige
Messung und Einstellung der Flüssigkeit durch einen Sensor erreicht, der in einem Bypass zur Umlaufleitung der Ätzflüssigkeit zwischen Ätzbehälter
und Elektrolysezelle angeordnet ist.
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